

# 長庚大學學生宿舍「自備小冰箱」申請單

## Application Form for Small Refrigerator

申請寢室 Room Applied	樓 寢	寢室分機 Room Extension		申請日期 Date of Application	年 月 日
申請人 Applicant		系級 Department		學號 Student ID	
申請學年 Applied Academic Term	<input type="checkbox"/> _____ 學年度全學年(費用:一學年 1000 元) Full Academic Year (Fee: NT\$1000 per year) <input type="checkbox"/> _____ 學年度第 _____ 學期(費用:一學期 600 元) Single Semester of the Academic Year (Fee: NT\$600 per semester)			繳費金額	<input type="checkbox"/> 一學年 1000 元 Full Academic Year (Fee: NT\$1000 per year) <input type="checkbox"/> 一學期 600 元 Single Semester of the Academic Year (Fee: NT\$600 per semester)
耗電量 Power Consumption (kWh/year) or (Liters/kWh/month)	度/年 或 公升/度/月	小冰箱容量 Refrigerator Capacity (Liters)	公升	出廠年月 Manufacture Date	年(Y) 月(M)
舍監 Dorm Supervisor		核發使用證明編號 Certification Number Issued		出納或郵局 Accounting Office or Post Office	

### 說明(Instructions) :

無論何時申請，申請有效時間皆為申請日該開學期/學年。例如:A 同學 105 年 10 月申請，B 同學 106 年 12 月申請，且皆已繳費一學期的費用 600 元，則兩份申請單的有效日皆為 105 學年度第一學期。

Regardless of the application time, the valid period of the application corresponds to the semester/year of the application date. Example: Student A applied in October 2016, and Student B in December 2017; both paid for one semester (NT\$600), the valid term for both is the 1st semester of Academic Year 2016.

### 申請流程(Application Procedure) :

1. 填寫本表單。(Fill out this form.)
2. 至郵局填寫劃撥單及繳費。(Go to the post office to complete the remittance form and pay the fee.)
3. 持本表單及繳費收據至舍監櫃台登記並領取貼紙。(Bring this form and the payment receipt to the dorm supervisor's desk for registration and receive the sticker.)
4. 將貼紙貼在所申請的冰箱上。(Attach the sticker onto the refrigerator you applied for.)

## 長庚大學學生宿舍寢室申請裝設小型電冰箱保證書

立具結保證書人，學生\_\_\_\_\_，係\_\_\_\_\_系(所)\_\_\_\_\_年級，僅依規定代表本寢提出申請於學生宿舍內使用小型電冰箱，小型電冰箱規格符合使用辦法中規格設定規定：**(一)小冰箱容量限 150 公升(含)以下。(二)年耗電量需低於 280 度或能源因數值高於 7 公升/度/月。(三)申請使用之小冰箱出廠年份需自申請日起 10 年內之冰箱。**業已獲得同寢室全體室友之同意，並保證使用電器期間遵守相關管理規定，如有違犯情事，本寢室全體室友願意接受相關規定。室友共同同意書如下表：

(I, the undersigned, student of Department/Graduate Program: \_\_ \_\_, Year: \_\_\_\_, hereby apply on behalf of my room to use a mini refrigerator in the dormitory, according to the regulations. The mini refrigerator complies with the specification requirements: 1.Capacity limit: 150 liters or less. 2. Annual power consumption below 280 kWh or energy factor over 7 liters/kWh/month. 3. The fridge must be manufactured within the last 10 years from the application date. Consent has been obtained from all roommates, and I pledge to abide by the dorm's appliance use regulations. If violations occur, all roommates agree to take joint responsibility.)

申請寢室 Room Applied	_____樓 Dormitory				
	_____寢 Room (共 Total _____人/Person)				
床號	學號 Student ID	簽名 signature	床號	學號 Student ID	簽名 signature
A			D		
B			E		
C			F		

此 致

學生住宿組

申請人簽名 Signature : \_\_\_\_\_

申請日期 Application Date : \_\_\_\_ / \_\_\_\_ / \_\_\_\_